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Ikt. szám: 1/1063-1/2016. 

 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. július 28-án 8.00 órai 

kezdettel tartott nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak: Ambrus Tibor polgármester, 

 Dr. Balogh Emil Lajos 

 Markó Péter Imre 

 Varga József képviselők, 

  

 Dr. Szántód Anita jegyző 

 Salamon Edina jegyzőkönyvvezető 

 

 

Ambrus Tibor polgármester: Tisztelettel köszönti a Képviselő-testület tagjait. Megállapítja, 

hogy jelen van 4 fő képviselő, Balogh Balázs, Simon Attiláné, Tislér Géza képviselők 

jelezték, hogy munkahelyi elfoglaltság, illetve szabadság miatt nem tudnak részt venni az 

ülésen. Az ülés határozatképes, azt megnyitja. Kéri, hogy a 8. és 9. napirendi pontot zárt 

ülésen tárgyalják. Két közterületes határozatot fellebbeztek meg az érintettek, ezt zárt ülésen 

kell tárgyalni. Ismerteti az ülés napirendjét. Kéri az elhangzott módosításokkal a napirendek 

elfogadását. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

184/2016. (VII. 28.) ÖKT számú határozat: 

 

NAPIRENDI JAVASLAT: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a nyílt ülés napirendjét az 

alábbiakban határozza meg: 

 

1./ A Hulladékgazdálkodásról szóló rendelet módosítása 
Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

2./ A Településrendezési eszközök 1. módosítása záró véleményezési szakasz 
Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

3./ Nemzeti Szabadidős Egészség Sportpark Programban való részvétel 
Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

4./ Közfoglalkoztatottak étkezési utalvány juttatásának szabályzata 
Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

5./ Vállalkozói és Idegenforgalmi Alapra beadott pályázatok elbírálása 
Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

6./ 71-es főút alatti településrész forgalomtechnikai ügye 
Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

7./ Baumann Mihály csopaki lakos önkormányzati ingatlanon vendéglátó üzlet 

létesítés iránti kérelme 
Előadó: Ambrus Tibor polgármester 
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8./ Közművelődési érdekeltségnövelő módosítása 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

9./ A havária károk támogathatósága 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

10./ Átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló beszámoló 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

 

Dr. Balogh Emil képviselő: Napirend előtt szót kért nem ügyrendi kérdésben az előző 

testületi ülés napirendi pontjaival, illetve kitüntetési üggyel kapcsolatosan tett észrevételt. 

 

NAPIREND TÁRGYALÁSA:  

 

1./ A Hulladékgazdálkodásról szóló rendelet módosítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi!) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Két módosításra kerülne sor. Központi jogszabályváltozás 

miatt van rá szükség az egyikre. A másik a bizottsági ülésen vetették fel képviselők, mely 

szerint állandó lakosok kapták kék kukát, ez is beépítésre került a rendeletbe. Ez a két 

módosítás szerepel a rendeletben. A PROBIO Zrt. illetékesének jelezték, hogy a szeptemberi 

bizottsági ülésen szeretne a bizottság egyeztetni a zöldhulladék, a veszélyes hulladék és az 

elektronikus hulladékról. Bizottsági ülésen is elhangzott és kifogás volt a hulladékszállítással 

kapcsolatban. 

Dr. Balogh Emil képviselő: A zöldhulladék az komoly probléma. Elfogadható módon 

foglalkozzon vele a PROBIO Zrt., ez oldódjon meg. A veszélyes hulladékra vonatkozóan is 

jelenjenek meg a fogadóhelyek, telefonszámok. 

Ambrus Tibor polgármester: Kéri fogadják el a hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról 

szóló 19/2014. (XI.28.) önkormányzati rendelet módosítását. 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

13/2016. (VII.29.) önkormányzati rendelete 

a hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 19/2014. (XI.28.) önkormányzati 

rendelete módosításáról 

(a rendelet szövege az előterjesztés mellékletét képezi) 

 

 

2./ A Településrendezési eszközök 1. módosítása záró véleményezési szakasz (szóbeli 

előterjesztés) 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi!) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Megérkezett a záró vélemény az állami főépítésztől az állami 

főépítésztől, ami nem mindenben egyezett meg az előző szakvéleményekkel. A főépítész 

tárgyalt a hatóságokkal és jelenleg újra fogják értékelni és elfogadják a bizottsági 

véleményüket, amiben fenntartják az előző döntésüket. 

Dr. Szántód Anita jegyző: Írt egy záró véleményt és volt a bizottságnak egy döntése. Még 

egyszer visszavitte a főépítész. 

Ambrus Tibor polgármester: Átdolgozza a véleményt. 
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Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a településrendezési eszközök 1. módosítása záró véleményezési 

szakaszáról szóló tájékoztatót tudomásul vette. 

 

 

3./ Nemzeti Szabadidős Egészség Sportpark Programban való részvétel 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi!) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Lehetőség van 2 fitness parkot létrehozni 100%-os állami 

támogatással. A bizottság elfogadta, hogy 150 m2-es D típusú fitness parkot létesítsenek, a 

Kertmozi környékén, a Forrás utcában és a sportpályán javasolta. Kéri, fogadják el, hogy a 

Nemzeti Fejlesztési Minisztérium által meghirdetett Nemzeti Szabadidős-Egészség Sportpark 

Programban vegyenek részt 2 db „D” típusú sportpark kialakításával úgy hogy a tervezett 

Sportparkok helyszínei a Forrás utca hrsz 696/3, valamint a Csopaki Református Általános 

Iskola alsó sportpálya 1083, 1084 hrsz-ú ingatlanai legyenek. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

185/2016. (VII. 28.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Nemzeti 

Fejlesztési Minisztérium által meghirdetett Nemzeti Szabadidős-Egészség Sportpark 

Programban részt kíván venni 2 db „D” típusú sportpark kialakításával. 

 

A tervezett Sportparkok helyszínei: Forrás utca hrsz 696/3, valamint a Csopaki 

Református Általános Iskola alsó sportpálya 1083, 1084 hrsz-ú ingatlanai. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

4./ Közfoglalkoztatottak étkezési utalvány juttatásának szabályzata 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi!) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Ő javasolta, hogy a 

közfoglalkoztatottak is részesüljenek az étkezési utalványban. Kéri, fogadják el, hogy az 

Önkormányzatnál dolgozó közfoglalkoztatottak részére étkezési utalvány juttatást 

biztosítsanak 2016. július 1-től a mellékelt szabályzat szerint. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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186/2016. (VII. 28.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 

Önkormányzatnál dolgozó közfoglalkoztatottak részére étkezési utalvány juttatást 

biztosít 2016. július 1-től a mellékelt szabályzat szerint. 

 

Határidő: 2016. július 31. 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester, 

 

 

5./ Vállalkozói és Idegenforgalmi Alapra beadott pályázatok elbírálása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi!) 

 

Ambrus Tibor polgármester: A rendeleteket kell módosítani.  

Dr. Szántód Anita jegyző: Amióta a támogatásokat próbálják kiosztani, márciustól 

jogszabályváltozás lépett életbe. Kincstári monitoring rendszerbe kötelezettség van. 

Támogatási irodától megkapták mi alapján kell a rendeletet módosítani. Felfüggesztettük a 

kifizetéseket. A bizottság elfogadta ki mennyit kaphat, ez alapján kellett a rendeleteket 

módosítani. Mindkét rendeletben módosítani kell, ki kell egészíteni a rendeleteket. A két 

rendeletet kell először elfogadni és az Európai Uniós szövegnek megfelelően kell 

kiegészíteni. 

Ambrus Tibor polgármester: Kéri fogadják el az Idegenforgalmi Alapról szóló 14/2015. 

(VI.01.) önkormányzati rendelet módosítását. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

14/2016. (VII.29.) önkormányzati rendelete 

 

az Idegenforgalmi Alapról szóló 14/2015. (VI.01.) önkormányzati rendelet módosításáról 

(a rendelet szövege az előterjesztés mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Kéri fogadják el a Vállalkozói Alapról szóló 15/2015. (VI.01.) 

önkormányzati rendelet módosítását. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

15/2016. (VII.29.) önkormányzati rendelete 

 

a Vállalkozói Alapról szóló 15/2015. (VI.01.) önkormányzati rendelet módosításáról 

(a rendelet szövege az előterjesztés mellékletét képezi) 
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Ambrus Tibor polgármester: Beérkezett támogatásokról kell dönteniük. A vállalkozói 

alapból a Steindach Kft. 204.360,- Ft támogatásra pályázott. Kéri, fogadják el, hogy a 

Vállalkozói Alapból a Steindach Kft. 204.360,- Ft támogatásban részesüljön. 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

187/2016. (VII. 28.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Vállalkozói 

Alapból a Steindach Kft-t 204.360,- Ft támogatásban részesíti. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester, 

 

Ambrus Tibor polgármester: A vállalkozói alapból a VA-BO 1996 Kft. 262.994,- Ft 

támogatásra pályázott. Kéri, fogadják el, hogy a Vállalkozói Alapból a VA-BO 1996. Kft. 

262.994,- Ft támogatásban részesüljön. 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 

ellenszavazat nélkül nem született döntés. 

 

Dr. Szántód Anita jegyző: a szavazati arány nem megfelelő, ezért újra kell tárgyalni a 

pályázatot a következő testületi ülésen. 

 

Ambrus Tibor polgármester: A vállalkozói alapból a Lukács Kft. 262.994,- Ft támogatásra 

pályázott. Kéri, fogadják el, hogy a Vállalkozói Alapból a Lukács Kft. 262.994,- Ft 

támogatásban részesüljön. 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

188/2016. (VII. 28.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Vállalkozói 

Alapból a Lukács Kft-t 500.000,- Ft támogatásban részesíti. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester, 

 

Ambrus Tibor polgármester: A vállalkozói alapból az ANGRO-BAU Kft. 200.000,- Ft 

támogatásra pályázott. Kéri, fogadják el, hogy a Vállalkozói Alapból a ANGRO-BAU Kft. 

200.000,- Ft támogatásban részesüljön. 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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189/2016. (VII. 28.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Vállalkozói 

Alapból a ANGRO-BAU Kft-t 200.000,- Ft támogatásban részesíti. 

Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester, 

 

Ambrus Tibor polgármester: Az idegenforgalmi alapból Simon Lajosné 64.000,- Ft 

támogatásra pályázott. Kéri, fogadják el, hogy az Idegenforgalmi Alapból Simon Lajosné 

64.000,- Ft támogatásban részesüljön. 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

190/2016. (VII. 28.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Idegenforgalmi 

Alapból a Simon Lajosnét 64.000,- Ft támogatásban részesíti. 

Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester, 

 

6./ 71-es főút alatti településrész forgalomtechnikai ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi!) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Beérkeztek az árajánlatok, amit a bizottsági tagok javasoltak 

és kértek. Még egy árajánlatot kért be a Hivatal, Dr. Macsinka Klára ajánlata 460.000,- Ft és 

440.000,- Ft Dulicz László ajánlata. Miután a bizottság azt kérte, aki ismeri a területet és 

többször dolgozott ott, ha elfogadható ajánlatot tesz, vele végeztessék a munkát. A bizottság 

javaslatára a 20.000,- Ft-tal drágább ajánlatot teszi fel szavazásra. Kéri, fogadják el, hogy a 

71-es számú főút alatti belterületi településrészre vonatkozó forgalomtechnikai szakértői 

vélemény elkészítésére adjanak megbízást a MOBIL CITY Mérnöki Tanácsadó Bt-nek, Dr. 

Macsinka Klárának az ajánlatában szereplő 460.000,- Ft+ÁFA összeg ellenében. 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

191/2016. (VII. 28.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 71-es számú főút alatti 

belterületi településrészre vonatkozó forgalomtechnikai szakértői vélemény 

elkészítésére megbízást ad a MOBIL CITY Mérnöki Tanácsadó Bt-nek (Dr. Macsinka 

Klára ügyvezető, tervező) az ajánlatában szereplő 460.000,- Ft+ÁFA összeg 

ellenében. 

A Képviselő-testület a tervezési díjat a 2016. évi költségvetésében az általános tartalék 

terhére biztosítja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester, 
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7./ Baumann Mihály csopaki lakos önkormányzati ingatlanon vendéglátó üzlet létesítés 

iránti kérelme 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi!) 

 

Ambrus Tibor polgármester: A bizottsághoz, testülethez fordult, vendéglátó egységet 

szeretne létesíteni az önkormányzat területén. A bizottság megtárgyalta, azt javasolta a 

Kertmozi területén a halacskás ivókútnál, a Szent József forrás környezetében engedélyezzék. 

Ez csak elvi engedély, mert a m2-ek stb. tisztázandók. 

Baumann Mihály kérelmező: 250 m2-re lenne szüksége a nyugati oldalon, nem a Kertmozi 

oldalán. Nem szeretne közel lenni, hiszen autós moziként is működik. Ott könnyebben ki 

tudja építeni a közműveket és járda is adott. Beszélt a főépítésszel a beépíthetőségről, ez is 

adott 20%-re lenne szüksége, ez bőven belefér. Szeretne hosszú távra tervezni, így hosszú 

távú bérleti szerződést szeretne a területre. Maga a terület az átmenő forgalom kicsit hátrányt 

jelent a parttal összevetve, ezért kéri rugalmasak legyenek a homlokzat külső kinézetével 

kapcsolatban. Mind termék és kinézetben.  

Ambrus Tibor polgármester: Azt mondták, hogy elvileg lehessen vendéglátó egység. Az 

önkormányzat egyik legnagyobb egybefüggő és értékesíthető ingatlana. Nagyon komoly 

döntés kell, hogy hol legyen ez a terület. A 250 m2 kicsit meredeknek tűnik, hosszú távon 

mennyire lehet megosztani, át kell gondolni, hiszen értékesíthető ingatlana az 

önkormányzatnak. Elvi döntésként azt tudják, elvileg engedélyezik, hogy vendéglátó egység 

létesülhessen. Előírások vannak a kinézetre vonatkozóan. Jogszabályi kötöttségek is vannak, 

amik az önkormányzatot kötik. 

Dr. Balogh Emil képviselő: Baumann úr elmondta, hogy kisebb forgalomra számít itt, mint a 

part közben és vegyék figyelembe a bérleti díjnál. Ott van a Fregatt ingyen bérbe adva. Fel 

sem merült, hogy Baumann úr ott hozzon létre vendéglátó egységet? A forgalma és fekvése is 

jó lenne. Itt az alkalom tárgyalni vele, hogy egy létező dolgot alkalmassá tud tenni, strandra új 

színt tud betenni, a kerékpárútról és strandról is kap vendégeket. Ezen is érdemes 

elgondolkodni. 

Ambrus Tibor polgármester: Amennyiben megfelel a Baumann úrnak, gondolkodjanak és 

akkor a következő ülésig napolják el. 

Baumann Mihály kérelmező: Opcióként elgondolkodtatja. Olyan üzletre gondol, amit 

egyedül el tud indítani. Nagy vendéglátó egységnél még vannak fenntartásai, kicsiben 

szeretne indulni először, az alapoktól kezdeni. Amit javasoltak, az meghaladja ezt az 

elképzelést.  

Dr. Balogh Emil képviselő: 160 m2-es vendéglátásra alkalmas terület, van egy 120 m2-es 

külső terület. 20 m2-el haladja meg a területet, amit meghatározott. Az egy egybefüggő 

terület, ha olyan üzleti ajánlat jön, nehezebb egy fix üzletet megszüntetni. Adott valami, amit 

át lehet gondolni alkalmas-e üzletileg. Sokkal alkalmasabb terület, hiszen épületi szempontból 

vendéglátó egységként működött. 

Baumann Mihály kérelmező: Nem szeretne alkalmazottat foglalkoztatni. A Kertmozi 

melletti területen is nagy potenciált lát, a családosoknak nincs olyan terület, ahova tudják 

vinni a gyerekeket, itt adott lenne.  

Ambrus Tibor polgármester: Kertmozi bérleti szerződését évente hosszabbítják. Kéri, 

fogadják el, hogy Baumann Mihály csopaki lakos kérelmére a csopaki 696/3 hrsz-on 

nyilvántartott ingatlanon (Kertmozi) elvi hozzájárulását adjanak vendéglátó üzlet létesítéséhez 

azzal, hogy ezen elvi hozzájárulás nem jogosítja fel hatósági engedélyek beszerzésére, mivel a 

Képviselő-testület további egyeztető tárgyalások lefolytatását kéri kérelmezővel fenti ügyben 

a Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottságtól.  
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Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

192/2016. (VII. 28.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testülete Baumann Mihály csopaki lakos 

kérelmére úgy dönt, hogy a csopaki 696/3 hrsz-on nyilvántartott ingatlanon 

(Kertmozi) elvi hozzájárulását adja vendéglátó üzlet létesítéséhez azzal, hogy ezen elvi 

hozzájárulás nem jogosítja fel hatósági engedélyek beszerzésére, mivel a Képviselő-

testület további egyeztető tárgyalások lefolytatását kéri kérelmezővel fenti ügyben a 

Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottságtól.  

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester, 

 

 

8./ Közművelődési érdekeltségnövelő módosítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi!) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. 

Markó Péter Imre képviselő: A végösszeg nem változott az eredetihez képest. A 

munkaállomásokra fókuszáltak.  

Ambrus Tibor polgármester: Ne a könyvtár, hanem a kultúrházhoz csoportosítsák át. Kéri, 

fogadják el, hogy a 2016. évi Közművelődési Érdekeltségnövelő Támogatásra kiírt pályázaton 

a csopaki kultúrház műszaki technikai eszközállományának felújításával részt kíván venni. A 

pályázat megvalósításához szükséges bruttó 628.578,- Ft összeget, melyből 207.000,- Ft saját 

forrás (önrész), az önkormányzat a 2016. évi általános tartalék terhére biztosítja. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

193/2016. (VII. 28.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2016. évi 

Közművelődési Érdekeltségnövelő Támogatásra kiírt pályázaton a csopaki kultúrház 

műszaki technikai eszközállományának felújításával részt kíván venni. 

 

A pályázat megvalósításához szükséges bruttó 628.578,- Ft összeget, melyből 

207.000,- Ft saját forrás (önrész), az önkormányzat a 2016. évi általános tartalék 

terhére biztosítja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester, 
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9./ A havária károk támogathatósága 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi!) 

 

Ambrus Tibor polgármester: A bizottság úgy foglalt állást történt komoly jégverés 

palatetőben kárt okozott. Kérés az volt, hogy saját rendeletüket felülbírálva hullámlemezek, 

tegola alkalmazhatóságát. A bizottság javaslata, nem kívánnak módosítani a rendeleten, 

viszont ezeknél a házaknál a palacserét, palatető javítását és cseréjét ezeknél az eseteknél 

engedélyezik. A bizottsági javaslatot teszi fel szavazásra. Kéri, fogadják el, hogy a 

tetőfedéseket ért ún. havária károk helyreállításával kapcsolatos kérelmekre a káresemények 

fokozatától és a meglévő adottságoktól függően, a cserépfedést nem bíró tetőszerkezetek 

esetében, méltányossági alapon megengedhető legyen a piros, vörös és antracit színű 

cementszálas palafedés a karaktervédett területen belül és azon kívül is és a polgármester a 

településképi eljárások keretében – eseti kérelemre – döntést hozhasson ezen ügyekben. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

194/2016. (VII. 28.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testülete a tetőfedéseket ért ún. havária 

károk helyreállításával kapcsolatos kérelmekre elfogadja, hogy a káresemények 

fokozatától és a meglévő adottságoktól függően, a cserépfedést nem bíró 

tetőszerkezetek esetében, méltányossági alapon megengedhető a piros, vörös és 

antracit színű cementszálas palafedés a karaktervédett területen belül és azon kívül is.  

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a településképi eljárások 

keretében – eseti kérelemre – döntést hozzon ezen ügyekben. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester, 

 

 

 

10./ Átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló beszámoló 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi!) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Kéri, fogadják el a polgármesterre 

átruházott hatáskörben hozott döntésekről és a Szociális Bizottságra átruházott hatáskörben 

hozott döntésekről szóló beszámolót. 

 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

 



10 
 

 

 

195/2016. (VII. 28.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármesterre átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről és a Szociális Bizottságra átruházott hatáskörben 

hozott döntésekről szóló beszámolót elfogadja. 

 

 

Ambrus Tibor polgármester: Megköszöni az ülésen való részvételt, és 8.43 órakor a 

rendkívüli nyílt ülést bezárja.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

 Ambrus Tibor  Dr. Szántód Anita 

 polgármester  jegyző 
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Napirend előtt : 

 

Dr. Balogh Emil képviselő: Én napirend előtt szeretnék egy két szót szólni, mert 

meglepetésszerűen ért a legutóbbi testületi ülésen egyrészt, hogy polgármester számolt be az 

egészségügy helyzetéről, aki nem nagyon ismeri, másrészről néhány olyan megállapítás is 

volt benne, ami nem felel meg a valóságnak. Tehát az egyik dolog az ugye, hogy és ez a 

legalapvetőbb, elmondtad, hogy minden támogatást megkap az alapellátás itt Csopakon. 

Ehhez képest semmit nem kap. És ezt itt mondanám el, mert kár hinteni a port egymás 

szemébe, egy fillért nem kap, semmit az alapellátás és ez nem a rendelőben, nem pletykaként 

kell terjeszteni, hogy a rendelőben megkérdezik, hogy kapunk-e és azt mondom, hogy nem. 

Nem mondhatok mást, mert ez a valóság. Ma úgy működik Csopakon ez, hogy nem kap egy 

fillér támogatást, annak ellenére nem kap, hogy a jelenlévők mindegyike, polgármester úr is 

tudja, hogy milyen a helyzete az egészségügy finanszírozásának. Ez az egyik része. A másik 

része, hogy az a hír járja, hogy olyan áron próbálom árulni a praxist, ami fölötte van a 

kifizethetőnek. Ez is egy pletyka, ezzel kezdted. Ez nem beszámoló, ez egy együgyű 

tájékoztatás valamiről. Először is nem árulom a praxist. Akkor fogom árulni, amikor arra 

kerül a sor, hogy innen kiebrudalnak és azt mondja a tisztelt testület, hogy elege van belőlem. 

Akkor fogom árulni. Jelenleg nem árulom. Érdeklődő kétségtelen volt. És én azt gondolom, 

hogy tiszta vizet kéne önteni a pohárba. Én említettem múltkor, hogy nyilván személyem az 

oka annak, hogy szembe az iskolával, ahol szintén ugyanaz a helyzet, ugye hogy a központi 

támogatásból az iskola nem tud működni, ezért zokszó nélkül megszavazza ugyanaz a testület 

a polgármester instrukciója alapján a 16 milliót, meg az egyebeket, ami a működés. Nagyon 

egyetértek ezzel, mert hiszen meg tudja Csopak tenni. Amivel nem értek egyet, az a 

megkülönböztetés, meg azzal nem értek egyet, hogy e mögött nem a pénztelenség van, hanem 

e mögött egy tömör rosszindulat van és ezt tudomásul kell venni. Én azt gondolom, hogy nem 

erőlködök ezen, én megleszek így, ahogy vagyok eddig, de én azt gondolom, hogy nem 

igazán büszkesége Csopaknak ez a helyzet, amit teremtett az egészségügy irányán. 

Folytatnám azzal, ha már egészségügyről beszélünk. Ennek az évnek az országos programja 

az, hogy száj- és fogbetegségek elleni küzdelem. A száj- és fogbetegségek elleni küzdelemnek 

a bálisa tulajdonképpen a fogászat. A fogászatot ugyanez a testület a polgármester 

irányításával az állami fogászatot megszüntette. Azt a fogászatot szüntette meg, amit ugyanaz 

a testület valamikor a Te jelenléteddel, a Te részvéteddel itt megcsinált. Én elmondtam, 

amikor erre sor került, vagy előtte, hogy ne tessenek eltéveszteni az irányt, mert attól, hogy a 

fogorvos bizonyos beavatkozásokért pénzt kér, ennek természetes alapja az, hogy van egy 

jogszabály, mely szerint a fogászati beavatkozások egy részét törvényileg szabályozták, hogy 

miért köteles kérem szépen pénzt kérni. És ezt elmondtam itt, tehát nem lehet arról szó, hogy 

nem volt ismerete a tisztelt testületnek erről. Arról van szó, hogy egyoldalúan elrendeztük, 

hogy Csopakon ne legyen fogászat és ne működjön itt helyben. Nem tudtuk megoldani, mert 

megoldásként javasoltam, hogy a szállítást, vagy a VOLÁN-nál, ebben sem tudtunk 

előrelépni. Tehát, hogy ha arról beszélünk, hogy egészségügy, ez is része ennek. Jövőre az 

egészségügynek az országos programján belül a vastagbél elleni szűrés lesz országos 

program. Benne vagyunk, mert beneveztünk ebbe a dologba. Fel is készült hozzá a társaság. 

Jövőre ezt szeretnénk csinálni. De én azt gondolom, hogy azt szeretnénk, hogy Csopakon az 

egészségügy olyan szinten működjön, ahogy működik az oktatás, ahhoz, az pénz nélkül nem 

fog menni. És ezt szerettem volna én elmondani, mert ez egy nagyon fontos kérdés. Volt még 

egy nagyon csöndes megjegyezése a polgármester úrnak, ugye az volt, hogy ugye tudom, 

hogy 17-ben lejár az önkormányzattal a szerződésem. Nem harmadlagos kérdés. Ezt ki kell 

emelni, hogy ez a megváltoztatás a szerződéseken egyoldalú volt részemről, mert az eredeti 

szerződés az önkormányzattal határozatlan időre szól. De nem baj, ezt is elfogadjuk. Még 

egyet szeretnék kérni, hogyha ez valóban eltökélt szándékod, hogy jövőre kiebrudaltok 
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Csopakról, meg lehet ezt tenni, semmi akadálya. De akkor kérném szépen, hogy előre 

jelezzük ezt felém, hogy az orvosi működésemre Csopak nem tart tovább igényt, mert ahhoz 

nekem is fel kell készülni, hogy tudjak lépni. Ha meg nem ez a helyzet, akkor öntsünk tiszta 

vizet a pohárba. Ne fenyegessünk senkit semmivel, engem se azzal, hogy 2017 évben lejár a 

szerződésem. Ebben az országban ma 267 üres körzet van, ami fél évnél hosszabb idő óta 

üres. Én úgy gondolom, hogy egyenlőre még el tudom adni, ha akarom magam, nem biztos, 

hogy el fogom tudni adni magam, de ezt a helyzetet ilyen módon nem is értem azt, hogy hogy 

került ez terítékre ilyen formában, hogy a polgármester számol be az egészségügy helyzetéről. 

Ez egy abszurd dolog. Nyugodtan mondhatom, ahogy én nem számolhatok be a hazai 

rakétaprogramról, mert nem értek hozzá, ugyanúgy nem értesz Te se hozzá. Tehát ez a rövid 

hozzáfűznivalóm és szeretném, hogyha legalább ezekbe a dolgokba, ha ilyen ellenállás van, 

próbáljunk meg kommunikálni értelmes módon, hogy én is tudjam, hogy mi a szándék a jövőt 

illetően, mert e nélkül a dolog nem megy. Még egy dologra szeretnék reagálni anélkül, hogy 

részletezném, hogy kinek mi volt a véleménye a Tünde díszpolgári beterjesztéssel 

kapcsolatban. Szeretném megemlíteni nem voltam valószínűleg felkészülve, de az volt a 

kérés, hogy valami olyat kéne felmutatni, ami ütős és ugye ezt indokolja. Hát kérem szépen 

nem elég ütős, hogy ez az ember. 

Ambrus Tibor polgármester: Szeretném elmondani, hogy ez a zárt ülés témája. 

Dr. Balogh Emil képviselő: Igen, mondom nem a személyekre, nem az egyéni 

véleményekről beszélek.  

Ambrus Tibor polgármester: Zárt ülés témája, ami itt elhangzik.  

Dr. Balogh Emil képviselő: Jó, rendben van. Én arról beszélek, hogy olyan ütős téma volt a 

Tünde ügyében kérem szépen, hogy önállóan, egyedül reanimált Csopak területén is embert, 

aki ma is él és rendben van, és ezen kívül olyan helyen dolgozott az ország egyik olyan 

helyen dolgozott az ország egyik legszebb intézetében, ahol ez volt a fő feladata, hogy 

társmunkásként, aneszteziológusként, intenzív ápolóként kérem szépen életeket mentett. Ez 

nem volt elégséges ehhez, én azt gondolom, ezen el lehet gondolkodni, hogy ki az akkor 

Csopakon, aki alkalmas arra, hogy ezt a dolgot megkaphassa. Ennyit erről és köszönöm 

szépen, hogy meghallgattatok. 

Ambrus Tibor polgármester: Köszönöm, jó lett volna, hogy ha az előző üléssel együtt 

hangzik el ez, mert egyébként látszik, hogy doktor úrnak egyszerűen valami fóbiája van. Nem 

tudok már mást mondani, ezt komolyan mondom.  

Dr. Balogh Emil képviselő: Nem kell szerintem kormolni. Tessék szíves tudomásul venni, 

hogy ez a helyzet. Okod van neked is rá, hordod magaddal, nem tudsz túllépni rajta, de ha már 

itt tartunk, hozzáteszem azt is, hogy egyszer feljelentettél becsületsértésért, egyszer 

feljelentettél a rendőrségen. 

Ambrus Tibor polgármester: Elnézést kérek, de nem tudom, hogy erre most van-e szükség.  

Dr. Balogh Emil képviselő: Annyiban szükség van, hogy indokoljam azt miért ilyen a 

hozzáállás az egészségügyi alapellátáshoz. És ez kár mellébeszélni, ez így megy. 

Ambrus Tibor polgármester: Én gondolkoztam, hogy egy pár dologra reagáljak-e, de azt 

hiszem, aki látta ezt a felvételt, azt teljesen felesleges.  

Dr. Balogh Emil képviselő: Nyugodtan reagálhatsz rá. 

Ambrus Tibor polgármester: Én nem, mert nem vagy olyan állapotban, hogy tudjunk erről 

normálisan beszélni. 

Dr. Balogh Emil képviselő: Én nem vagyok sem ideges, sem mérges, higgadt vagyok, pont 

ezért döntöttem el, hogy ezeket szépen elmondom Neked, meg azért, hogy a község is lássa, 

és tudja, miről folyik a szó, fölösleges kormozni azt, ami tisztán, fehéren, világosan így néz 

ki, ahogy elmondtam. És az okok is megvannak, az összefüggések. 
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Varga József képviselő: Bocsáss meg, azt gondolom ez egyfajta vélemény, tehát nem így 

van, a Te véleményed ez. Mondjuk azt, hogy a Te véleményed ez. Nyilván másoknak más a 

véleménye. Én azt gondolom, hogy tényleg nem itt kell erről beszélni. 

Dr. Balogh Emil képviselő: A tényekről lehet beszélni és a tények azok, amit elsoroltam. 

Ambrus Tibor polgármester: Én úgy gondolom ma én egy testületi ülésre készültem, én azt 

hiszem, hogy azt is fogom levezetni. Ezt a vitát meg nyilván majd ketten kell tisztázni, 

személyes probléma, személyes vita. Én nagyon szívesen elmondom a véleményemet, de nem 

hiszem, hogy ezt egy hivatalos testületi ülésen napirend előtt kéne. 

Dr. Balogh Emil képviselő: Azért kell napirend előtt, mert napirendre tűzted az egészségügy 

helyzetét és ezeket az azt mondják meg azt halljuk a faluba ilyen stílusban adtad elő legutóbb 

és utána a záró szó pedig az volt, hogy mindent megtesz az önkormányzat az egészségügyi 

alapellátás támogatásáért. A minden az a semmivel egyenlő gyakorlatilag. Ez a valóság. Én 

legutóbb fel sem fogtam, amikor megnéztem ezt a TV lejátszást, akkor láttam, hogy itt 

tulajdonképp más stílusú.. Nem arra voltál Te kíváncsi, mi hogy állunk hozzá, meg képesek 

vagyunk-e ellátni a községet. Az volt a lényege, amit elmondtam, hogy mi a pletyka a faluban 

szerinted, meg hogy 2017-ben meg lejár a szerződés az önkormányzattal. Ez volt a lényege, 

mert semmi más dolgot nem hallottam ebből ki. 

Ambrus Tibor polgármester: Én azt javaslom a kedves TV nézőknek, a csopakiaknak, 

nézzék meg az interneten, fenn van az előző testületi ülés is, mindenki el tudja dönteni 

egyébként, hogy melyikünknek mi a véleménye erről, s kinek volt igaza vagy kinek van igaza, 

ki mit gondol erről. Én meg szeretném elkezdeni a testületi ülést. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


